
 
 

Statenvragen aan het college van GS 

Mobiele mestverwerking, mobiele fraudekansen? 

s-Hertogenbosch, 20 september 2017  

Geacht College,  

Volgens de Omgevingsdienst Brabant Noord (ODBN) verwerkt varkenshouder Coppens uit Boekel op 

grote schaal mest van andere bedrijven. U hebt daarop gedreigd met een dwangsom van 20.000 

euro. Het zou gaan om 948 vrachten van 29.416 ton. Deze cijfers zijn afgeleid uit de aan- en 

afvoergegevens van de Rijksdienst voor ondernemend Nederland (RVO). 

Coppens is eerder bestraft. Zijn vaste mestverwerker op locatie-Neerbroek is na aanhoudende 

klachten vanuit de omgeving door uw College stilgelegd vanwege niet vergunde mestverwerking van 

zijn andere bedrijven (Molenakker en Molenbrand). Deze zaak ligt nu voor bij de Raad van State.  

Op locatie-Molenbrand blijken veel zaken illegaal, zoals langere stallen, voedersilo s buiten het 
bouwblok. 

De fractie van GroenLinks stelt uw College daarom de volgende vragen:  

1. Hoeveel mobiele mestverwerkers zijn er in Brabant? Hoeveel ervan hebben een capaciteit groter 

dan 25.000 ton per jaar? Zijn in de vergunningen voor mobiele mestverwerkers specifieke regels 

opgenomen (afstand, uitstoot, capaciteit) per locatie waar de verwerker volgens vergunning 

mag komen te staan? 

2. Hoe frequent is het toezicht vanuit de Brabantse Omgevingsdiensten op mestverwerkende 

installaties vallend onder provinciaal gezag? Is er een verschil in frequentie tussen toezicht op 

mobiele en op vaste mestverwerkers? 

3. Is het toezicht op de vergunde activiteiten van Machiel Coppens aangescherpt na het ingrijpen 

op de locatie-Neerbroek? 

4. Wanneer wordt de dwangsom voor het verwerken van forse hoeveelheden onvergunde mest 

daadwerkelijk uitgedeeld? 

5. Nu forsere mestverwerking en eerder ook langere stallen zijn vastgesteld bij de ondernemer; zijn 

de dieraantallen op de drie locaties conform vergunning? 

6. Nu er in meerdere jaren op meerdere locaties meerdere kwesties spelen rond dezelfde 

ondernemer: kunt u Provinciale Staten op de hoogte brengen van de uitspraak van de Raad van 

State en uw verdere acties richting deze Boekelse ondernemer? 

 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording.  

Met vriendelijke groet,  

Namens de fractie van GroenLinks    

Hagar Roijackers       


